
 

ACTA JUNTA DE GOVERN 
 

DATA:03/10/2022 HORA:17.00

LLOC:en línea 

ASSISTENTS: 

● PRESIDÈNCIA: FERRAN SENENT I DOMINGO 
● SECRETARIA: Mª BELÉN PIRÓ CAMPOS 
● TRESORERA: INÉS GUTIÉRREZ GONZÁLEZ 
● VOCAL: SONIA RUBIO ROMAGUERA 
● VOCAL: ANA SELVA SELVI 
● VOCAL: AMPARO FELIPE GALLARDO 
● GERENT: BARBARA ESPLUGUES (EN QUALITAT DE ASESORA) 

JUSTIFIQUEN ABSÈNCIA: 
● VICE-PRESIDÈNCIA: FRANCISCA HERRERO CUESTA, delega el vot en Ferran 

Senent 
● VOCAL: EVA REINA GIMÉNEZ, delega el vot en Sonia Rubio 
 

DATA CONVOCATÒRIA: 

0. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA ANTERIOR 
1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CONDICIÓ DE COLꞏLEGIADES DE LES 

PERSONES QUE HAN PRESENTAT LA DOCUMENTACIÓ PRECEPTIVA 
2. APROVACIÓ, SI ESCAU,  DEL RECONEIXEMENT DE LA BAIXA COM A 

COLꞏLEGIADES DE LES PERSONES QUE HAN DEMANAT LA BAIXA 
VOLUNTÀRIA. 

3. PLA FORMACIÓ TREBALLADORES COTSV 
4. INFORMACIÓ ACTIVITAT COLꞏLEGI 
5. INFORMACIÓ JUNTA DE GOVERN 
6. TORN OBERT DE PARAULA 

 
Reunits en sessió ordinària, en primera convocatòria, els membres de la Junta de Govern del 
Colꞏlegi Oficial de Treball Social de València, es procedeix a debatre els punts de l’ordre del 
dia proposats a la convocatòria de 29 de setembre. 



 

0. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA 
JUNTA ANTERIOR 

Els membres de la junta confirmen que han llegit prèviament l’acta de la Junta anterior que 
va ser remesa com a borrador, junt a la convocatòria d’aquesta reunió. 
Es procedeix a la presentació d’esmenes: 

● No es presenta cap 
Es procedeix a la votació: S’aprova l’acta anterior per unanimitat 
 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CONDICIÓ DE COLꞏLEGIADES 
DE LES PERSONES QUE HAN PRESENTAT LA 
DOCUMENTACIÓ PRECEPTIVA 

La Secretària proposa l’aprovació de tots el expedients de solꞏlicitud d’alta que compleixen 
els requisits arreplegats en el Reglament de Règim Intern. 
Es procedeix a la votació. S’aprova per unanimitat l’admissió com a colꞏlegiades del Colꞏlegi 
de Treball Social de València de les següents persones: 
 

NÚMERO 
COLEGIACIÓN 

NOMBRE Y APELLIDOS 

3842  AGL 

2751  LLF 

3849  KAMM 

3812  LJPP 

3850  LMP 

3852  AIQC 

3851  LPO 

3854  IGC 

2715  MDMM 

3859  CBJ 

3853  CDRR 

3855  LFJ 

3856  MPR 

3857  AJYS 

3858  AGI 



 

3860  NGT 

3578  AGG 

3861  CSL 

3862  MELR 

3863  IBV 

3864  CLG 

3866  MGP 

3867  ALD 

3868  EBM 

3869  LBF 

3870  ABC 

3643  CGT 

3871  NJP 

3872  MPSO 

3873  MGPS 

2257  MCC 

3875  APE 

3876  AJP 

3877  NCC 

3878  JCUG 

3879  CGS 

3880  CPB 

3881  ÁDP 

3882  POC 

3883  LGP 

 

3865  ISM 

3884  PMDP 

3885  JMN 

3887  MPS 



 

2. APROVACIÓ, SI ESCAU,  DEL RECONEIXEMENT DE LA 
BAIXA COM A COLꞏLEGIADES DE LES PERSONES QUE HAN 
DEMANAT LA BAIXA VOLUNTÀRIA. 

La Secretària proposa l’aprovació de tots el expedients que compleixen els requisits 
arreplegats en el Reglament de Règim Intern. 
Es procedeix a la votació. S’aprova per unanimitat l’admissió de la baixa voluntària com a 
colꞏlegiades del Colꞏlegi de Treball Social de València de les següents persones: 

 

NÚMERO COLEGIACIÓN  NOMBRE Y APELLIDOS 

3642  INAA 

3189  MDLPRM 

 

3. PLA DE FORMACIÓ TREBALLADORES COTSV 

PROPOSTA: 

Davant el reconeixement de la necessitat de tindre un Pla de Formació consensuat per a les 
professionals del Colꞏlegi hem valorat diverses opcions

DEBAT: 

La proposta de formació hauria de partir de les professionals, ja que coneguen millor les 
necessitats de cada post de treball. 
Quan hi haja interessos en conflicte haurà de decidir la Gerent, sempre prioritzant el 
manteniment del servei a les colꞏlegiades.  
Hem de vore la formació com una oportunitat de millora que garantix la qualitat del servei 
prestat. 
Quan es fa un curs més llarg que les hores aprovades per a formació, s’han de reduir de 
l’any següent, però quan aquest curs es fa al colꞏlegi hem de tindre en compte que les 
treballadores continuen fent el seu treball al mateix temps.

CONCLUSIÓ: 

La millor opció es que es faça una proposta des de l’equip de treball i que siga valorada 
conjuntament amb la junta directiva.

VOTACIÓ: 

● a favor:8 
● en contra:0 
● abstencions:0



 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat que es faça una proposta de Pla de Formació des de l’equip de treball 
i que siga valorada conjuntament amb la junta directiva. 

 

 

4. INFORMACIÓ ACTIVITAT COLꞏLEGI 
● SOLꞏLICITUTS DE COOPERACIÓ 

○ S’han presentat 2, que s’han de evaluar 
● PRESENTACIÓ DEL CONTE  

○ El 5 de novembre 
● MANIFESTACIÓ POBRESA ZERO 

○ 15 d’octubre 
● REVISIÓ CALENDARI DE REUNIONS I ACTIVITATS INTERCOLꞏLEGIAL 

○ Estructura colꞏlegial (3 juntes) 
○ Associació emergències (Ferran i Sonia) 
○ Comisiones de trabajo (Bárbara, Celia, Belén e Inés) 
○ Jornada Autonómica (Ferran) 
○ Campaña día mundial (Amparo) Hem de fer la convocatòria des de València a 

primers de novembre 

5. INFORMACIÓ JUNTA DE GOVERN 

● GESTIÓ SOBRE LA SOLꞏLICITUD D’AUTORITZACIÓ DEL COLꞏLECTIU 
PROFESSIONAL PER A FER GESTIONS EN “ATLAS”. 

Inés recorda el correu enviat 
“Bon dia equip, 
 
Os hago un resumen de las gestiones que he hecho, para que decidamos en primer lugar contestar a 
nuestra colegiada e informarla de lo realizado y considerar como colegio si queremos y consideramos 
hacer algo. 
Respecto al tema de incluir el colectivo profesional de Trabajadoras/es Sociales en la plataforma de 
Mercurio; 
- He hablado con Marian, que es la TS del recurso de Atlas municipal de Valencia, y ella me comenta 
que el equipo desde allí no realiza esas funciones, que le parece muy interesante, sobretodo que el 
recurso Pangea pueda acceder a la plataforma, que son al fin y al cabo quien interviene con personas 
migrantes a nivel más global. Que nos apoyan a lo que hagamos pero que tras varias reuniones con 
el servicio de migraciones de la Conselleria y la Delegación de Gobierno, ésta última se mantiene en 
no abrir a ninguna figura profesional ni recurso.  
 
-  Por otro lado, el jefe de Sección de Migraciones de la conselleria, Ignacio Blanco, me contesta; 
"Efectivamente, hace un par de meses hicimos gestiones con la Delegación del Gobierno para intentar que el 

personal de las oficinas Pangea pudiera ser habilitado en la plataforma Mercurio, pero la respuesta finalmente 

fue negativa. Hoy mismo convocaremos una reunión on line para la semana que viene para informar a las oficinas 



 

de la red Pangea de este y otros temas." Y por otro lado el tema de introducir a nuestra profesión él considera 

que no es desde su servicio sino más bien a nivel del Ministerio. 

 

Bien  con  todo  esto,  creo  que  la  gestión  de  introducir  nuestro  colectivo  en  la  gestión  de  citas,  tendría  que 

plantearse ante el consejo. 

 

Lo comentamos y decidimos cosas 

 

INÉS 

 
Considera que, en primer lloc s’ha de contestar a la colꞏlegiada que va fer la proposta i bé 
mitjançant el Consell General o bé directament hem de fer una solꞏlicitud oficial al Ministeri 
demanant l’accés. Després de parlar-ho determinem que la farem nosaltres i ho comunicarem 
al Consell General. 

● S’informa de la resolució de la reclamació contra l’informe pericial de la companya de 
l’IML i del compromís adquirit amb ella de comunicar al Colꞏlegi de l’abogacia el nostre 
rebuig del qüestionament continu de la tasca pericial de nostra professió. Considerem 
que eixa comunicació ha d’estar elaborada per la Comissió de Justícia i s’encarregarà 
Celia de convocar-la. 

● Les tasque de Web i agenda estan molt avançades, en breu les tindrem  

6. TORN OBERT DE PARAULA 

No hi ha cap 
 
 
Sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 19:30 h. De tot el tractat, així com dels 
assistents i els acords adoptats, jo com a Secretària en dono fe, amb el vistiplau del President. 
 
 
 

 
 


